

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 19-25/12/19

Prayer items 3rd week of Dec

1. Keep watch of the leaders of this country and call upon God so that the tricks of the evil ones wouldn't succeed, so that our leaders don't fall into the vicious circle.
2. Remember flooding in some parts of our country, and ask God to give the local officials responsible and wisdom to help the victims.
3. Pray for the up-coming Christmas events so that the church will not be caught in blind busyness, and remember that everything is done for the gospel of Christ.
4. Pray for the vision of the church. Pray that next year the church will be able to place more emphasis on FD / family disciples and bring the next generation to Jesus and become true disciples of the Lord.

卫理公会以萨迦守望者 19-25/12/19

十二月第三个星期的祷告事项

- 1.为着国家领袖守望呼求神，不让恶者的计谋得逞，使他们不陷入恶性循环的尔虞我诈。
- 2.为着我国一些地区有水患祷告，求神给当地负责官员有智慧和爱心来帮助灾民。
- 3.为着来临的圣诞节活动祷告，让教会不陷入盲目的忙碌与欢乐之中，并谨记所做的一切乃是基督的福音。
- 4.为教会的异象祷告，明年教会能够更加看重 FD/家庭门训，把下一代带到耶稣跟前，成为主门徒。

Isakhar Pengawal Methodist 19-25/12/19

Doa minggu ketiga Disember

1. Berdoa untuk pemimpin-pemimpin negara, supaya mereka tidak terjatuh ke dalam percubaan, tidak berada dalam muslihat antara satu sama lain.
2. Berdoa untuk tempat-tempat yang dilanda banjir. Allah memberkati pegawai pegawai tempatan untuk mengurus isu ini dengan penuh kasih sayang dan kebijaksanaan.
3. Berdoa untuk aktiviti-aktiviti Krismas, supaya gereja-gereja fokus dan menyaksikan Yesus Kristus melalui usaha mereka.
4. Berdoa untuk visi gereja. Gereja akan lebih menekankan pemuridan keluarga (PK), menyerahkan generasi muda ke dalam tangan Kristus, menjadi murid Yesus.